
OrsGággyútés I -a1a

A 0 4 $ ./1

Érkezett : 2009 JúL 2 .8.

Írásbeli kérdé s

Tisztelt Elnök Asszony !

„Mi az oka annak, hogy ortopéd cipők térítési díjait ilyen drasztikus módo n
megemelték?” címmel a Házszabály 91 . §-sa alapján írásbeli kérdést kívánok Dr. Székely
Tamás miniszterhez úrhoz .

A választ írásban kérem

Tisztelt Miniszter Úr !

Nemrég keresett meg egy személy, aki az ortopéd cipők készítő it képviselte. Ő arról számolt
be, hogy a 14/2007 .(III:14.) EüM rendelet módosításáról szóló elő terjesztés sajnos az ortopéd
cipőkészítő szakma által ellátott betegeket kifejezetten hátrányosan érinti . Ön állítólag
türelemre intette az ortopéd cipők készítésével foglalkozókat . Sajnálatos módon az általuk
kiszolgált betegek a fenti rendeletmódosítás hatására teljes mértékben veszélybe kerültek . A
támogatás mértékének ilyen drasztikus csökkentése olyan többletterheket ró a betegekre, hog y
nem tudják kiváltani a szükséges ortopéd cipőt .
Az ortopéd cipő az elő terjesztés ellenére is, ortézis-protézis kategóriába tartozik, itt azonban
nem érvényesül az a koncepció, hogy a támogatás mértéke 98 %, maximum 5000 Ft a beteg
térítése.
A térítési díj az ortopéd cipők és tartozékaik esetében 38,9-123,2 %-kal emelkedik . A
gyermekcipők esetében még nagyobb az emelkedés, 486,5 %, ami elfogadhatatlan .

Tisztelt Miniszter Úr !

Arra kérem Önt mind a betegek, mind a cipőkészítők érdekében, hogy a fizetendő díjak
ismeretében a támogatás mértékét módosítsák, mivel aki ortopéd cip őben viszonylag önálló
életet tud élni, most nem lesz képes erre, mert ilyen mértékű betegtérítést nem tud megfizetni ,
így az ellátást nem tudja igénybe venni .
Egyben meg is kérdezném, Ont hogy lát-e lehetőséget arra, hogy a rendelet mielőbb
korrigálásra kerüljön?

Várom megtisztelő válaszát
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